

# VXLR+

Mini-jack to XLR Adaptor with Power Converter

## AUSTRALIA

107 Carnarvon St, Silverwater NSW 2128 Australia  
Ph: +61 2 9648 5855 Fax: +61 2 9648 2455

## USA

PO Box 91028, Long Beach CA 90809-1028  
Ph: +1 562 364 7400 Fax: +1 888 412 4664



## Specifications

Weight	48g
--------	-----

Dimensions	58mmH x 19mmW x 19mmD
------------	-----------------------

## Features

The VXLR+ is a 3.5mm female TRS socket to male XLR adaptor, which will convert 12-48V Phantom Power down to 3-5V 'Plugin Power'. This allows RØDE on-camera microphones such as the VideoMicro and VideoMic GO, as well as self-worn microphones like the HS2 Headset Mic to receive power from a standard XLR input that supplies phantom power. The VXLR+'s 3.5mm input socket is also compatible with the threaded locking connector used on the RØDE HS2 Headset Microphone, and the RØDE Link Filmmaker Kit Lavalier, ensuring connection to your XLR input is secure and won't disconnect during your recording.

## Compatible Microphones

- VideoMic
- VideoMicro
- VideoMic Pro
- VideoMic Pro+
- VideoMic GO
- HS2
- RØDE Link Filmmaker Kit
- smartLav+ (when used with SC3 adapter)



The VXLR+ is a 3.5mm female TRS socket to male XLR adaptor, which will convert 12-48V Phantom Power down to 3-5V 'Plug in Power', allowing RØDE on-camera microphones such as the VideoMicro and VideoMic GO, as well as self-worn microphones like the HS2 Headset Mic to receive power from the XLR input. The 3.5mm socket also features the same threaded connector as used on the output cable of the HS2 Headset Microphone, and the RØDELink Filmmaker Kit Receiver, ensuring the connection to your XLR input is secure and won't disconnect during your recording.

## 性能

**VXLR+** 是一个 3.5 毫米TRS母插座转XLR公插座适配器，可将 12-48V 幻象电源转换为 3-5V "插入式电源"，使 RØDE 摄像机麦克风，如 VideoMicro 和 VideoMic GO，以及 HS2 头戴式麦克风等自带麦克风，能够从提供幻想电源标准 XLR 输入接收电源。3.5毫米插座还具有与HS2相同的输出电缆的螺纹接头，以及 RØDELink Filmmaker Kit 接收器，确保与XLR输入的连接安全，不会在录制过程中断开。

## 规格

净重（克）： 48

尺寸（毫米）： 58mmH x 19mmW x 19mmD

## 可兼容 RODE 麦克风

- VideoMic
- VideoMicro
- VideoMic Pro
- VideoMic Pro+
- VideoMic GO
- HS2
- RØDELink Filmmaker Kit
- smartLav+ (当与 SC3适配器一起使用时)